
                          Zápisnica zo zasadnutia Rady  školy pri ZŠ Gbeľany, 

 

                                            Hlavná 375/26, 013 02 Gbeľany, 

 

                                                konaného dňa 18.02.2016   

 

 

 

Prítomní: 7, podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Oboznámenie s rozpočtom školy na rok 2016 

4. Informácie zo strany riaditeľa školy k predpokladanému počtu žiakov a zamestnancov pre 

školský rok 2016/2017 

5. Prevádzkové zmeny v činností ŠKD pri ZŠ Gbeľany („ranná družina“) 

6. Výzva na predloženie žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov na rozvoj výchovy 

a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične a na vybavenie telocvične 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

1. Zasadnutie Rady školy otvorila jej predsedníčka Mgr. Mária Vráblová, privítala 

prítomných členov ako i riaditeľa školy Mgr. Juraja Repáňa a oboznámila ich s programom 

zasadnutia. Na zasadnutí bolo podľa prezenčnej listiny  prítomných 7 členov RŠ.  

 

2. Za zapisovateľku zápisnice bola zvolená Mgr. Ľubica Nogáčková.  

 

3. K rozpočtu školy sa vyjadril riaditeľ školy Mgr. Juraj Repáň. Uviedol, že na chod školy je 

mesačne potrebných 36.000 – 37.000 eur, čo zahŕňa náklady na mzdy, energie, údržbu 

budovy a iné, nepredpokladá sa, že by rozpočet školy dosiahol mínusové čísla. Škola sa 

snaží šetriť, predovšetkým na energiách. V rámci havarijného stavu je predpoklad, že sa 

vymenia staré plynové kotly za nové, čaká sa na kladné stanovisko Ministerstva školstva 

SR. 



 

4. Pán riaditeľ prítomných taktiež oboznámil s predpokladaným počtom žiakov 

a zamestnancov pre budúci školský rok 2016/2017. Jedným z ovplyvňujúcich faktorov 

počtu žiakov a následne zamestnancov na prvom stupni je počet zapísaných prvákov, zápis 

sa  uskutoční v apríli 2016. Podľa informácii spádových MŠ by malo byť zapísaných 22 

prváčikov. Pri počte 23 a viac by sa dalo uvažovať o dvoch prvých triedach. Naša základná 

škola sa snaží osloviť a zaujať aj rodičov detí z Materskej školy v Mojši, pričom im 

zriaďovateľ našej ZŠ môže ponúknuť i zabezpečenie prepravy detí z Mojša do Gbelian 

mikrobusom. Čo sa týka druhého stupňa pán riaditeľ informoval, že odídu terajšie dve 

deviate triedy, pričom budúcich piatakov (terajších štvrtákov) je 25, možno pribudne jedno 

dieťa. Nakoľko v tomto ročníku sa uvažuje aj o situácii, že niektorí slabší  žiaci budú 

zaradení ako integrovaní, je predpoklad vzniku dvoch piatych tried, ak to finančná situácia 

dovolí. V tomto prípade bude  počet pedagógov nezmenený. V prípade, že nedôjde 

k uvedenej alternatíve a vznikne len jedna piata trieda, budú sa musieť prehodnotiť úväzky 

niektorých pedagógov.  

Taktiež pán riaditeľ informoval, že od septembra 2016 bude denne v škole prítomná pre 

potreby pedagógov,  detí, ale aj rodičov špeciálna pedagogička, Mgr. Randová.      

5.  Riaditeľ    školy Mgr. Juraj Repáň taktiež informoval prítomných, že od 1.3.2016 bude 

     v ranných hodinách v čase od 6,30 hod do 7,30 hod. v priestoroch ŠKD  otvorená „ranná 

     družina“, kde bude   dozor zabezpečovať  pani Janka Vašková ml. Mesačný poplatok bude 

    2 eurá a starostlivosť  o deti bude zabezpečená na základe záväznej prihlášky. Základná 

    škola   i týmto   vychádza   v ústrety pracujúcim rodičov detí a snaží sa osloviť i rodičov 

    potencionálnych žiakov.   

6.  Pán riaditeľ oboznámil prítomných s informáciou, že minister školstva vyhlásil výzvu na 

     predloženie   žiadostí   o poskytnutie     finančných     prostriedkov  na rozvoj výchovy 

a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou  dostavby, 

rekonštrukcie  alebo  výstavby novej telocvične a na vybavenie telocvične (ďalej len           

„výzva“). Maximálny pridelený príspevok v rámci tejto výzvy na školu je 200 000 eur. 

Základná škola sa plánuje zapojiť do tohto projektu, pričom pridelené finančné prostriedky 

by boli použité na zbúranie sklobetónovej steny, výmenu a zväčšenie okien, rekonštrukciu 

vykurovania v telocvični. Všetko bude prekonzultované so zriaďovateľom ZŠ a na základe 

vypracovania rozpočtu bude do 4.3.2016 podaná prihláška.  

 

 



7.  Pani Mgr. Vráblová vyhodnotila výsledky  projektu testovania piatakov. Testovanie zo 

slovenského jazyka a matematiky  dopadlo úspešne, naša základná škola má výsledky 

vyššie ako je celoslovenský priemer (slovenský jazyk vyšší o 4,35%, v matematike je 

priemer vyšší o 12,59%). Taktiež pani Mgr. Vráblová vyjadrila spokojnosť so skúšobným 

 testovaním deviatakov pod názvom KOMPARO. Na základe výsledkov sa naša základná 

škola zaradila v predmete matematika medzi 25% najúspešnejších základných škôl 

v Slovenskej republike, pričom priemer úspešnosti v SR dosiahol 60,7%, deviataci našej 

základnej školy dosiahli úspešnosť 68,4%, čo je nad celoslovenský priemer. V predmete 

slovenský jazyk a literatúra bol celoslovenský priemer59,1%, žiaci našej školy dosiahli 

úspešnosť 62,2% čo je tiež nad celoslovenský priemer. V súčasnosti prebieha na škole 

príprava na monitor.  

    Prítomní boli taktiež informovaní o tom, že karneval sa presunul na máj 2016. 

    Pán riaditeľ skonštatoval, že počas zimných prázdnin sa v horných triedach, ako i na 

schodisku natreli sokle, zakúpili nove PC, bola a prebieha revízia náradia v telocvični. 

V rámci bezpečnosti revízny technik zhodnotí stav používaného náradia, nevyhovujúce sa 

bude priebežne odstraňovať a nahrádzať novým, vhodnejším, v rámci stanovených noriem. 

    Mgr. Beliančinová sa pýtala na folklórny krúžok. V súčasnosti o folklórny krúžok nie je 

u detí záujem, v prípade záujmu sa plánuje krúžok otvoriť od budúceho školského roku. Čo 

sa týka volejbalového krúžku, ten je funkčný, prebieha vo štvrtok v telocvični a navštevuje 

ho 12 žiakov. 

    Pán   riaditeľ  informoval prítomných členov o novovybudovaných   šatniach,  ktoré sú   

    v prevádzke od 22.2.2016, žiaci dostali kľúče od skriniek a môžu ich využívať.  

     Pre potreby pracovného vyučovania boli pre žiakov nakúpené niektoré pomôcky do dielní 

(kladivka, pílky a i.).  

    Výťažok   z    vianočnej   burzy   je cca  530 eur, finančné prostriedky budú použité na    

    zakúpenie potrebného materiálu, či učebných pomôcok. 

8.  Na záver predsedníčka Rady školy poďakovala všetkým za účasť a ukončila stretnutie. 

 

 

 

V Gbeľanoch 18.02.2016                          Vypracovala : Mgr. Ľubica Nogáčková   

 

 

 


